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PROTOKÓŁ Nr VII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 26 marca 2015 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 26 

marca 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12.00 do godz. 16.20. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy – 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek  

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator  

4. Kierownik Posterunku Policji     p. Janusz Bogdański  

5. Radna Powiatu Grójeckiego    p. Barbara Kowalska  

6. Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy   p. Tomasz Rychlicki  

7. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy  

w osobach: p. Małgorzata Krawczyk 

        p. Paulina Bis 

                      p. Andrzej Przyborek  

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

9. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

 

PKT 1 

    Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha zgłosił autopoprawkę 

do niniejszego porządku obrad poprzez dopisanie  pkt. 8. Interpelacje i 

zapytania, pkt. 9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 14 radnych przy 

obecnych 14 radnych na sali. Następnie przedstawił proponowany porządek 

obrad:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą za okres międzysesyjny.  
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5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą.  

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a)przyznawania nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury.   

b) wyróżnień i nagród za wysokie wyniki szkoleniowe i osiągnięcia w 

działalności sportowej. 

c)  zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2015-2020. 

e) przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

f) przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

g) zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z   

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2014r do budżetu  Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

h) utworzenia obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

i) utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii 

Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą.  

j) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016. 

k) wyrażenia zgody na zawarcie ugody z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej sp. z o.o. w Grójcu w przedmiocie budynku dworca 

autobusowego.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku 

z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej 

sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
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PKT 3 

      Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz zapoznał zebranych z protokółem z posiedzenia Komisji z dnia 23 

marca 2015 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz : Burmistrz Miasta i Gminy, Skarbnik Miasta i 

Gminy, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha, 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś, pracownik Urzędu M i G p. 

Dorota Gala, Dyrektor Zakładu  Usług Komunalnych p. Marian Misztal, 

Główny Księgowy ZUK  p. Małgorzata Bzinkowska, Euro Doradztwo p. Jakub 

Kotelecki oraz oraz według lisy obecności: Sołtys sołectwa Bieliny- p. Elżbieta 

Bors, Sołtys sołectwa Rosocha - p. Włodarska Monika, Sołtys sołectwa Józefów 

- p. Jadwiga Pęzik, Przewodnicząca osiedla Nr 2 – p. Karolina Lewandowska. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok i opiniowanie 

projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

   Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej zapoznał z projektami 

uchwał w sprawie:   

- zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z   

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2014r. do budżetu  Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Dyrektor p. Marian Misztal poinformował, że 

Zakład Usług Komunalnych zwraca się z prośbą o zwolnienie z wpłaty do 

budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec okresu 

sprawozdawczego. Nadwyżka przeznaczona zostanie na działalność statutową –

wykonanie monitoringu alarmowego wraz z ogrodzeniem przepompowni ul. 

Góra –Kowalówka w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Główna księgowa p. Małgorzata 

Bzinkowska poinformowała, że Zakład Usług Komunalnych przedłożył wniosek 

o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków do końca br. Ceny i 

stawki pozostają na tym samym poziomie.  

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator – przedstawiła projekty uchwał w 

sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 

2015 rok zwiększa się o kwotę 35 850,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy 

na 2015 rok zwiększa się o kwotę 35 850,00zł. Dokonuje się zmian w planie 
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dochodów i wydatków budżetu gminy na 2015 rok według załączników. Do 

niniejszej uchwały. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszej 

uchwały. Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 

zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszej uchwały.  

- funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016. Pani Skarbnik wyjaśniła, że 

sołectwa za pośrednictwem funduszu sołeckiego mogą pozyskiwać środki 

finansowe na lokalne przedsięwzięcia.  

Sołtys wsi Józefów p. Jadwiga Pęzik dodała, że sołectwo w ramach funduszu 

sołeckiego  zrealizuje wyjazd integracyjny mieszkańców wsi - do teatru. 

Przewodniczący Rady dodał, że wprowadzenie funduszu sołeckiego to 

współpraca gminy i sołectw, a przede wszystkim zaangażowanie sołtysów. 

Efektywne wykorzystanie środków wydzielonych z budżetu gminy w ramach 

funduszu sołeckiego przyczyni się do poprawy warunków życia  lokalnej 

społeczności wiejskiej. 

Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie: 

-utworzenia obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii 

Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. Zgodnie z 

ustawą o głosowanie przeprowadza się w stałych obwodach głosowania 

utworzonych na obszarze gminy. Odrębne obwody głosowania tworzy się w 

miejscach w których w dniu wyborów będzie przebywać co najmniej 15 

wyborców. 

- wyrażenia zgody na zawarcie ugody z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej sp. z o.o. w Grójcu w przedmiocie budynku dworca 

autobusowego.  Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zostało podpisane 

porozumienie pomiędzy gminą a spółka PKS  Grójec na mocy którego budynek 

zostanie wyremontowany i oddany do użytku. 

Radny Mirosław Bors zapytał czy będzie można korzystać z toalet w budynku 

dworca.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że zostanie wykonany doraźny remont 

sanitariatów i udostępniony mieszkańcom zwłaszcza podróżnym. Wypowiedź 

Przewodniczącego Rady uzupełnił pan Burmistrz iż zostało podpisane 

porozumienie pomiędzy gminą , a spółką PKS Grójec na mocy której będzie 

można wykonać remont budynku i udostępnić sanitariaty.  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą – przedstawiła p. Dorota Gala. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 



 5 

Przewodniczący Komisji zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- przyznawania nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury.   

- wyróżnień i nagród za wysokie wyniki szkoleniowe i osiągnięcia w 

działalności sportowej. 

Radny Mirosław Bors prosił o wyrównanie ubytków w drodze w kierunku placu 

zabaw, chodnika, wewnątrz budynku doposażenie i remont miejscowości 

Bieliny. Pan Burmistrz wyjaśnił, że w najbliższym czasie jeśli warunki 

pogodowe pozwolą rozpoczną się naprawy dróg. 

Pan Jakub Kotelecki poinformował, że został złożony  wniosek o 

dofinansowanie projektu pn. Utworzenie Żłobka Samorządowego dla 20 dzieci 

w wieku 0-3 lata na terenie Nowego Miasta. Zaplanowana inwestycja obejmuje 

m. in. zakup mebli i  wyposażenia żłobka. Posiedzenie zakończono. 

Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana na nośniku 

cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z dnia 24.03.2015r. z posiedzenia Komisji Oświatowo – 

Społecznej.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej do niniejszego 

protokołu listy obecności oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej    p. Tomasz Pietrucha 

5. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych   p. Marian Misztal 

6. Główny Księgowy ZUK        p. Małgorzata Bzinkowska 

7. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy             p. Dorota Gala 

8. Euro Doradztwo                                                            p. Jakub Kotelecki  

oraz według lisy obecności: 

9. Sołtys sołectwa Pobiedna- p. Marek Jodłowski 

10. Sołtys sołectwa Rosocha - p. Włodarska Monika 

11. Przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta w osobach: 

- p. Marian Dziedzic 

- p. Barbara Kokoszkiewicz 

- p.  Regina Głowacka 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba – Przewodniczący Komisji 

Oświatowo-Społecznej. 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

 2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej p. Dariusz Dziuba zapoznał z 

projektami uchwał w sprawie: 

- zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z   

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2014r do budżetu  Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Dyrektor p. Marian Misztal poinformował, że Zakład Usług Komunalnych 

zwraca się z prośba o zwolnienie z wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków 

obrotowych ustalonej na koniec okresu sprawozdawczego. Nadwyżka 

przeznaczona zostanie na działalność statutową –wykonanie monitoringu 

alarmowego wraz z ogrodzeniem przepompowni ul. Góra –Kowalówka w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Główna księgowa p. Małgorzata Binkowska 

poinformowała, że Zakład Usług Komunalnych przedłożył wniosek o 

przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków do końca br. Ceny i 

stawki pozostają na tym samym poziomie.  

Na posiedzeniu Komisji wypracowano następujące wnioski: 

1. Dokonać przeglądu, naprawy i konserwacji hydrantów 

przeciwpożarowych  na terenie gminy. 

2. W związku z licznymi skargami mieszkańców na temat wylewania 

nieczystości na okoliczne łąki i rowy komisja wnioskuje o 

przeprowadzenie kontroli w w/w sprawie.  

3. Komisja prosi o wycięcie samosiewek krzewów na terenie parku 

nowomiejskiego. 

4. Radny Dariusz Dziuba zwrócił się z prośbą o sprawdzenie jak wygląda 

szerokość jezdni przy rondzie (wjazd do miasta od strony Rawy 

Mazowieckiej) w związku z nie mieszczeniem się pojazdów TIR.  

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Skarbnik zapoznała Komisję z 

projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 

2015 rok zwiększa się o kwotę 35 850,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy 

na 2015 rok zwiększa się o kwotę 35 850,00zł. Dokonuje się zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetu gminy na 2015 rok według załączników. Do 

niniejszej uchwały. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszej 

uchwały. Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 

zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszej uchwały.  
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Przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta przedstawili 

następujące wnioski: 

1. Uprzątnięcie i przeniesienie w godne miejsce grobów nieznanych 

żołnierzy, które znajdują się za kaplicą na nowomiejskim cmentarzu. 

2. Zamknięcie bramy wjazdowej do parku nowomiejskiego i ustawienie 

znaku zakazu wjazdu pojazdów. W związku z rozjeżdżaniem terenu parku 

samochodami i odbywającymi się tam wyścigami samochodowymi, co 

zagraża bezpieczeństwu osobom biorącym w tym udział. 

3. Umieszczenie tablicy informacyjnej o parku nowomiejskim. 

4. Umieszczenie w miarę możliwości koszy, jeżeli przepisy pozwalają na ul. 

Warszawskiej, ul. Tomaszowskiej.  

5. Przywrócenie nazwy w miarę możliwości miejscowości - Czerwona 

Karczma. 

6. Zasygnalizowano o również o dzikim wysypisku śmieci za targowiskiem 

nowomiejskim. 

 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że zostało podpisane porozumienie 

pomiędzy gminą , a spółką PKS Grójec na mocy której będzie można wykonać 

remont budynku i udostępnić sanitariaty mieszkańcom zwłaszcza podróżnym.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej p. Dariusz Dziuba zapoznał z 

projektami uchwał przygotowanymi na sesję: 

- przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

- przyznawania nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury.   

- wyróżnień i nagród za wysokie wyniki szkoleniowe i osiągnięcia w 

działalności sportowej. 

Radna Iwona Lepa zaznaczyła, że brała udział w przygotowaniu projektów 

uchwał. Nagrody mogą być nagrodami finansowymi lub rzeczowymi 

przyznawanymi w ramach środków przeznaczonych na ten cel w budżecie 

gminy.  

 

-utworzenia obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

- utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii 

Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. Zgodnie z 

ustawą o głosowanie przeprowadza się w stałych obwodach głosowania 

utworzonych na obszarze gminy. Odrębne obwody głosowania tworzy się w 
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miejscach w których w dniu wyborów będzie przebywać co najmniej 15 

wyborców. 

 

- wyrażenia zgody na zawarcie ugody z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej sp. z o.o. w Grójcu w przedmiocie budynku dworca 

autobusowego.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uczestniczył w spotkaniu 

sprawozdawczym w nowomiejskiej ochotniczej jednostce straży pożarnej. 

Następnie przedstawił plan imprez na terenie gminy na 2015 rok.  

 

Radny Czesław Lewecki wnioskował o: 

1. Usprawnienie lamp przy stawach p. Linkiewicza tak aby co druga lampa 

się świeciła.  

2. Umieszczenie przed wejściem cmentarza nowomiejskiego tablicy 

zbiorczej upamiętniającej z nazwiskami znanych poległych w okresie 

drugiej wojny światowej i w okresie powojennym. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą – przedstawiła p. Dorota Gala. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Radna Iwona Lepa wyraziła niezadowolenie z celowości wydatków poniesione  

na przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii w 2014 roku. 

Radny Mariusz Fandrych wnioskował: 

1. Modernizacja oświetlenia i uzupełnienie – Świdrygały – Rosocha. 

2. Reklamacja –  sali (tynki) w Rososze. 

3. Wytyczyć drogę polną (dokąd prowadzi) pomiędzy Rosochą, a Dąbrową. 

4. Przekręcić lampę, która świeci na posesję p. Iwanickich – Kolonia 

Rosocha. 

5. Zamontować lampę na drogę w kierunku żwirowni przy posesji p. 

Pankiewicza.  

6. Ustawienie trzech lamp –Rosocha. 

 

Sołtys wsi Pobiedna – p. Marek Jodłowski wnioskował: 

1. Odśnieżanie dróg w okresie zimowym –Pobiedna. 

2. Zamontowanie tablicy informacyjnej oznaczającej teren zabudowany – od 

strony miasta. 

3. Poustawianie na terenie wsi poprzewracanych znaków drogowych. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej – p. Bartosz Gulina odczytał 

protokół z posiedzenia Komisji z dn. 24.03.2015r. W posiedzeniu udział wzięli 

członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu. 
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 Posiedzeniu przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Praca nad zmianami w Statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

Komisja Statutowa zebrała się w celu wprowadzenia zmian do projektu Statutu 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Komisja się ukonstytuowała 

przewodniczącym komisji został wybrany p. Bartosz Gulina, 

wiceprzewodniczącym został wybrany p. Dariusz Dziuba. Szczegóły pracy i 

regulamin pracy będzie podjęty na kolejnym posiedzeniu.  

Posiedzenie zakończono. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Stanisław 

Orzeszek odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dn. 

24.03.2015r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej    p. Tomasz Pietrucha 

5. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych   p. Marian Misztal 

6. Główny Księgowy ZUK        p. Małgorzata Binkowska 

7. Pracownicy U M i G w osobach: p. Teodozja Grudzień 

            p. Tomasz Bogacki 

8. Przewodnicząca GKRPA     p. Marta Gonta - Głowacka 

9. Sekretarz Miasta i Gminy      p. Iwona Kieszek 

oraz mieszkańcy p. Anna i Zbigniew Laudy 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekty uchwał w 

sprawie: 

- zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z   

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2014 r. do budżetu  Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Dyrektor p. Marian Misztal poinformował, że 

Zakład Usług Komunalnych zwraca się z prośba o zwolnienie z wpłaty do 

budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec okresu 

sprawozdawczego. Nadwyżka przeznaczona zostanie na działalność statutową –

wykonanie monitoringu alarmowego wraz z ogrodzeniem przepompowni ul. 

Góra –Kowalówka w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Główna księgowa p. Małgorzata 
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Bzinkowska poinformowała, że Zakład Usług Komunalnych przedłożył wniosek 

o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków do końca br. Ceny i 

stawki pozostają na tym samym poziomie.  

Następnie głos zabrali mieszkańcy p. Anna i Zbigniew Laudy. Odnieśli się w 

sprawie pism kierowanych do tut. Urzędu dotyczących zastrzeżeń do 

funkcjonowania Wspólnoty Gruntowej wsi Wola Pobiedzińska oraz do działań 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Problemy zostaną przedstawione na kolejnym 

posiedzeniu Komisji z udziałem pracowników urzędu, Wspólnoty Gruntowej 

oraz Radcy Prawnego.  

Wiceprzewodniczący Komisji zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

- przyznawania nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury.   

- wyróżnień i nagród za wysokie wyniki szkoleniowe i osiągnięcia w 

działalności sportowej. 

-utworzenia obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. Natalii 

Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016. 

Przewodnicząca GKRPA p. Marta Gonta-Głowacka zapoznała ze 

Sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Wyraziła niezadowolenie z celowości wydatków poniesionych 

na przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii w 2014 roku. Zaproponowano 

powołać osoby z komisji celem dokonania przeglądu dokumentów celowości i 

wydatkowania środków. Komisja zapoznała się z dokumentacją i dalsze prace w 

przedmiotowej sprawie będą podjęte na kolejnych posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał z projektami uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na zawarcie ugody z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej sp. z o.o. w Grójcu w przedmiocie budynku dworca 

autobusowego.  Pan Burmistrz wyjaśnił, że zostało podpisane porozumienie 

pomiędzy gminą a spółka PKS  Grójec na mocy którego budynek zostanie 

wyremontowany i oddany do użytku. 

Na posiedzeniu Komisji wypracowano następujący wniosek: 

1. Udostępnić mieszkańcom i podróżnym w okresie Świąt Wielkanocnych 

na dworcu PKS toalety. 

 

Przewodniczący Rady wnioskował do Komisji Rewizyjnej celem sprawdzenia 

wydatkowania środków na współpracę z firmą, która świadczyła szereg usług 

,,EUROPA 2000”.  



 11 

Komisja Rewizyjna wypracowała wniosek o podjęcie uchwały. Wniosek 

stanowi załącznik do protokółu posiedzenia. 

Posiedzenie zakończono. 

Następnie przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek odczytał 

wniosek Komisji Rewizyjnej o podjęcie uchwały w sprawie kontroli o 

następującej treści.  

 Na podstawie § 23 pkt a i c Statutu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, w związku 

z § 7 i 8 Regulaminu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą, Komisja Rewizyjna zwraca się o podjęcie uchwały w 

przedmiocie przeprowadzenia kontroli prawidłowości przestrzegania przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Barbarę Gąsiorowską 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym, statutu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą oraz przepisów finansowych przy przekazaniu gruntów należących do 

Gminy na budowę obwodnicy Nowego Miasta nad Pilicą oraz rozliczeń 

odszkodowań z nim związanych. 

Uzasadnienie 

W związku z żądaniem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

przekazania pomocy finansowej w kwocie 1 129,382zł. (słownie: jeden milion 

sto dwadzieścia dziewięć tysięcy trzysta osiemdziesiąt dwa złote) na refundację 

kosztów odszkodowań za grunty leżące w pasie drogowym obwodnicy centrum 

Nowego Miasta, skierowanym w wyniku wcześniejszych ustaleń z Burmistrzem 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą, nieznanych obecnym władzom Gminy 

zachodzi potrzeba przeanalizowania poprawności działań Burmistrza w tym 

zakresie i zajęcia stanowiska wobec w/w żądania. Dodatkowo środki na 

deklarowaną refundację nie zostały zabezpieczone przez Radę Miejską 

poprzedniej kadencji, w budżecie Gminy na 2015 r., co stwarza realne 

zagrożenie dla finansów Gminy.  

Przewodniczący Komisji wnioskował o zmianę w niniejszym porządku obrad i 

prosił o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą kontroli 

prawidłowości przekazania przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą Barbarę Gąsiorowską gruntów na budowę obwodnicy Nowego Miasta nad 

Pilicą, rozliczeń finansowych związanych z odszkodowaniami za grunty Gminy 

na ten cel. Wniosek i projekt uchwały przedłożył Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie zlecenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą kontroli 

prawidłowości przekazania przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą Barbarę Gąsiorowską gruntów na budowę obwodnicy Nowego Miasta nad 

Pilicą, rozliczeń finansowych związanych z odszkodowaniami za grunty Gminy 

na ten cel 
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Na podstawie art.18a ust. 1 i 4 i art. 21 ust.3  ustawy z dnia 8 marca 1990r.  roku 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r. poz. 594 t. j. z. zm.) i § 23 Statutu 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

Rada Miejska w Nowym Mieście nad Pilica uchwala co następuje: 

§ 1 

Zleca się Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

przeprowadzenie kontroli prawidłowości przekazania przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Barbarę Gąsiorowską gruntów na budowę 

obwodnicy Nowe Miasto nad Pilicą, rozliczeń finansowych związanych z 

odszkodowaniami za grunty Gminy przeznaczone na ten cel. 

 

§ 2 

Kontrola, o której mowa w § 1, obejmuje całokształt działań podjętych przez 

Burmistrza w w/w zakresie, w szczególności: 

1) przestrzegania przepisów dotyczących dysponowania majątkiem Gminy 

przy realizacji obwodnicy centrum Nowego Miasta nad Pilicą, 

2) rezygnacji z odszkodowań za wywłaszczenie gruntów Gminy, działek 

298/7, 308/2, 309/2, 844/5, 

3) zobowiązania do zwrotu kwoty odszkodowań za wywłaszczenie gruntów 

Gminy, działek 1822, 1821, 310/1, i 310/2. 

 

§ 3 

1. Kontrola zostanie przeprowadzona w terminie do 30 kwietnia 2015 roku. 

2. Komisja przedłoży Radzie Miejskiej pisemny protokół z przeprowadzonej 

kontroli wraz z wnioskami w terminie do 07 maja 2015 roku. 

 

 

§ 4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Wniosek Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator, nie została zawarta umowa 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Mazowieckiemu Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich, środki nie zostały zabezpieczone na 2015 rok w budżecie 

Gminy. 

Pan Burmistrz dodał, że był wręcz zaskoczony pismem z Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich dotyczącego przekazania gruntów należących do 

Gminy na  budowę obwodnicy miasta i rozliczeń z nim związanych. W piśmie 

kierowanym do MZDW przez panią Burmistrz wymieniona kwota miała być 

wypłacona w 2014 roku, a w roku 2015 zabezpieczona i zwrócona. Radni 

poprzedniej kadencji nie byli zapoznani w przedmiotowej sprawie. W związku z 

powyższym Komisja Rewizyjna zwróciła się z wnioskiem o podjęcie uchwały w 

przedmiocie przeprowadzenia kontroli prawidłowości przekazania przez 
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Burmistrza poprzedniej kadencji gruntów na budowę obwodnicy miasta. Pan 

Burmistrz dodał, że wszystkie nieprawidłowości jeżeli były, będą wkrótce 

wyjaśnione.   

Głos zabrał Radny Dariusz Dziurowicz, zwrócił uwagę skoro pani Skarbnik 

powiedziała, że nie było zawartej umowy odnośnie przekazania gruntów więc 

zapytał na jakiej podstawie Urząd Mazowiecki domaga się zwrócenia 

wymienionej kwoty.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że na podstawie pisma, które zostało wystosowane 

przez Burmistrza poprzedniej kadencji, Urząd Mazowiecki domaga się 

zwrócenia wymienionej kwoty. Kwota miałabyć zabezpieczona w budżecie 

gminy i zwrócona.  

Przystąpiono do głosowania zmiany porządku obrad, tj. wprowadzić projekt 

uchwały w pkt. 7 ppkt l) sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą kontroli prawidłowości przekazania przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Barbarę Gąsiorowską 

gruntów na budowę obwodnicy Nowego Miasta nad Pilicą, rozliczeń 

finansowych związanych z odszkodowaniami za grunty Gminy na ten cel. 

W głosowaniu za 10 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 4.  

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej p. Tomaszem Pietruchą podziękowali za pracę Sołtysom i 

Radom Sołeckim minionej kadencji i wręczyli upominki oraz nominacje nowo 

wybranym przedstawicielom sołectw. 

Pan Burmistrz szczególnie podziękował sołtysowi minionej kadencji p. 

Eugeniuszowi Bystroszowi za przekazanie do zasobów naszego regionalnego 

muzeum materiałów historycznych. Pan Bystrosz podziękował i zaapelował o 

przekazywanie eksponatów do naszego muzeum , które powinny być zachowane 

dla  potomności. Sołtysi zostali nagradzani oklaskami. 

 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że w trakcie zebrań sołeckich zostały 

sformułowane wnioski, niektóre z tych wniosków są realizowane. W miarę 

możliwości środków finansowych będą realizowane pozostałe wnioski. Na 

zebraniach sołeckich podejmowano tematykę m.in. o ochronie przyrody, 

Naturze 2000 oraz szkodach wyrządzonych przez zwierzęta. Dodał, że zgodnie z 

podpisaną umową zostało prowadzone wyłapywanie psów bezdomnych. 

Zwrócono się z prośbą do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o 

zajęcie stanowiska w sprawie zniszczeń dokonywanych przez bobry. Pracownik 

Urzędu Miasta i Gminy p. Paulina Bis odczytała pismo w/w sprawie, które 

stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. Pan Burmistrz poinformował, 

że na terenie gminy zostaną odrestaurowane przystanki autobusowe i 

systematycznie sprzątane.  
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Przypomniał o obowiązku sprzątania przed swoją posesją i nie tylko. Zwrócił 

uwagę, że na terenie gminy widoczne są dzikie wysypiska śmieci. Następnie 

pracownik Urzędu p. Paulina Bis zapoznała z ustawą o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 

19.02.2015r. do dnia 26.03.2015r.  

- Zakład Usług Komunalnych rozwiózł dodatkowe kosze na śmieci, były 

sprzątane przystanki autobusowe i teren miasta. Na wskutek skarg mieszkańców 

zbyt wiele drzew pochopnie wycięto i dokonywano zbyt drastycznego 

przycinania drzew dokonano tylko częściowego przycinania, pozostałe 

prześwietlenia będą dokonywane tylko na wyraźną prośbę i uzasadnieniem Rad 

Osiedla. 

- Zakończono zebrania sprawozdawcze ochotniczych jednostek  straży 

pożarnych. Na zebraniach zgłaszano wnioski głównie dotyczące remontu 

świetlicy wiejskiej. W poprzedniej kadencji pozyskiwano samochody dla 

jednostek drogich w utrzymaniu. Natomiast zaniedbano o świetlice wiejskie lub 

strażackie. Na terenie gminy nie funkcjonuje świetlica, która nie wymaga 

remontów i nakładów. Wyraził uznania dla mieszkańców, radnych, sołtysów, 

strażaków, którzy włożyli dużo pracy i zaangażowania by poprawić wygląd w 

wyposażenie świetlic, które powinno być centrum spotkań dla mieszkańców. 

Dodał, że  budynek nowomiejskiej jednostki straży nie posiada legalizacji 

prawnej. 

- w dniu 23 lutego br. odbyło się spotkanie z udziałem wykonawców oraz 

inspektorem nadzoru budynku społeczno – kulturalnego. Ze spotkania została 

sporządzona notatka, z którą zapoznała p. Małgorzata Krawczyk pracownik tut. 

Urzędu. Poinformowała, że wykonawca stwierdził, że wszystkie materiały 

wykończeniowe, kolory, stolarka drzwiowa była przedstawiona pani Burmistrz 

do akceptacji, która podejmowała stosowne decyzje. Zdaniem inwestora 

wszystkie drzwi wewnętrzne wymagają wymiany. Wykonawca poinformował, 

panią Burmistrz, że nie mogą spełnić wymagań praktycznych i trwałości w 

użytkowaniu. Wykonawca stwierdził, że  wykonał montaż drzwi tak jak były 

zaprojektowane przez biuro projektowe, ponadto zgłosił wiele uwag do projektu 

budowlano-wykonawczego, który był przekazany wykonawcy po podpisaniu 

umowy. Pan Burmistrz dodał, że w czasie kontroli drzwi w budynku nie 

spełniały wymogów drzwi się rozpadały.  

Pani Małgorzata Krawczyk pracownik tut. Urzędu poinformowała, że w dniu 31 

marca odbędzie się kontrola obiektu. Wpłynęło od Wojewódzkiego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego do Wojewody i Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Grójcu pismo podpisane przez pracownika Urzędu Miasta i 

Gminy, z treści pisma wynika, że w Urzędzie wykonywane są prace, które 

powinny uzyskać pozwolenia bądź zgłoszenia w celu uniknięcia wybuchu 

kotłowni tut. Urzędu.  Pani Krawczyk zapoznała z oświadczeniem Inspektora 

Nadzoru, z którego wynika, że prace wykonywane w obiekcie społeczno-
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kulturalnym były wykonywane zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Zapoznała z protokołem zakończenia prac instalacji centralnego ogrzewania w 

budynku Urzędu Miasta i Gminy z wynikiem pozytywnym bez uwag.  

Pan Burmistrz dodał, że przekazane wyjaśnienia pomogły, a wpisy na portalach 

społecznościowych  były niezbędne. 

Pan Burmistrz poinformował, że złożone zostały oferty  infrastruktury 

telefoniczno – komputerowej i rozpoczęto w budynku Urzędu i w nowo 

wybudowanym budynku rozprowadzanie instalacji medialnej. Rozstrzygnięto 

oferty wyposażenia do kilku pomieszczeń biurowych oraz socjalnych.  Z 

zagospodarowaniem drugiego budynku będzie wiązała się reorganizacja 

pomieszczeń np. do obecnej sali konferencyjnej zostanie przeniesione muzeum.   

- odbyło się spotkanie z udziałem wykonawców po kontroli przeprowadzona 

przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego, wyjaśnione zostały 

niedociągnięcia np. braki w wyposażeniu. Pani Krawczyk wyjaśniła, że dzięki 

kontroli pracowników z Departamentu Kontroli wykazano braki urządzeń 

sanitarnych: zlewozmywaka z baterią oraz brak pieca CO w kotłowni. 

Wykonawca zobowiązał się dostarczenia brakujących materiałów. Wyniknęło to 

z kosztorysu powykonawczego, wykonawca twierdził, że opierał się na 

kosztorysie ofertowym. Dzięki kontroli zostaną wyegzekwowane brakujące 

materiały.  

- 25 lutego dokonano lustracji byłego wysypiska śmieci. Dochodzi tam do 

kradzieży sprawa została zgłoszona miejscowej  Policji. 

- odbyło się spotkanie z dyrekcją oraz lokatorami budynku zamieszkałego w 

miejscowym Gimnazjum kwestionującymi wysokość opłat zwłaszcza za lokal 

ogrzewanie  i twierdzącymi, że przez wiele lat nie były prowadzone rozmowy 

celem wyjaśnienia tego tematu. 

- odbyło się spotkanie z dyrektor PSP Nowe Miasto, dyrektor PG Nowe Miasto 

oraz pracownikiem Urzędu p. Dorotą Gala na którym omówiono stan 

przygotowań oraz propozycje związane z wyjazdem dzieci do Niemiec na 

coroczne spotkanie Nowych Miast.  

- w dniu 25 lutego odbyło się spotkanie z Prezesami PKS Grójec. Kolejne 

odbyło się 4 marca i w wyniku tych rozmów doszło do podjęcia zawarcia 

wspólnej intencji ugody. Ugoda zawarta będzie sądownie, jeżeli Rada wyrazi 

aprobatę. Każda ze stron ma wymagania, toczą się również sprawy sądowe. 

Zbierane są oferty na wykonanie remontu, aby poczekalnia oraz sanitariaty 

pełniły swoją funkcję.  

- w dniu 26 lutego odbyło się spotkanie z mecenasem p. Szoszukiem w sprawie 

miejscowego Pałacu. Pan Szoszuk określił swoje prawa do tut. Pałacu oraz 

części prawa jego żony. Stwierdził, iż wspólnie z p. Bławdziewiczem czyli 

prawowitym właścicielem naszego Pałacu zainteresowani są w pozyskaniu 

poważnego inwestora, który zakupiłby ten teren. Miasto oprócz środków ze 

sprzedaży mogłoby zyskać atrakcyjne miejsce zarówno dla mieszkańców jak i 

turystów. O dalszych rozmowach pan Burmistrz będzie informował. 
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- odbyło się spotkanie z mieszkańcami Żdżarki, na którym przedstawiono 

wniosek o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, w celu 

zagospodarowania działki nad rzeką Drzewiczką.  

- w dniu 2 marca w obecności p. Jakuba Koteleckiego dokonano lustracji 

budynku Ośrodka Pracy Pozaszkolnej, pod kątem przebudowy parteru w 

budynku na potrzeby siłowni. Zwrócono się z prośbą do p. Celiny Guliny o 

przeanalizowanie projektu, który spełniałby wszelkie wymogi budowlane i 

sanitarne. Wniosek zostanie złożony w przewidzianym terminie oraz złożony 

zostanie drugi wniosek do Ochrony Środowiska dotyczący przebudowy 

kotłowni.  

- w dniu 3 marca odbył się wyjazd do Żdżar z pracownikami Urzędu p. Ewą 

Zdrojewską, p. Tomaszem Bogackim oraz kapelmistrzami obecnej orkiestry w 

celu odzyskania instrumentów. Odzyskano część instrumentów. Wystosowano 

pismo o zwrot brakujących instrumentów. 

- w dniu 4 marca została podpisana wstępna ugoda z PKS Grójec oraz spotkanie 

z animatorami boiska ORLIK- przedstawienie planów działania na 

poszczególnych boiskach, rodzaju zajęć oraz higieny pracy. 

- odbyło się spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego i trenerami w 

celu lepszego wypracowania modelu ORLIKA w prowadzeniu zajęć w trakcie 

godzin szkolnych jak też pozalekcyjnych. 

- w dniu 5 marca odbyło się spotkanie zorganizowane przez Przewodniczącego 

Rady z Radnymi Rady Miejskiej oraz z osobami zajmującymi się planowaniem, 

budownictwem i tym podobnym na naszym terenie na temat zmian w planie 

zagospodarowani przestrzennego. Dodał, że zmiany są potrzebne niektóre 

zapisy są absurdalne. Powołano zespół, który prześledzi zapisy i na tej 

podstawie zostanie złożony wniosek o zmianę w planie zagospodarowania 

przestrzennego.  

- w dniu 10 marca odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym z dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie złego stanu dróg. Wydano zgodę na 

usunięcie drzew, które zagrażają bezpieczeństwu. 

 

Następnie głos zabrał p. Andrzej Przyborek pracownik Urzędu Miasta , który 

poinformował, że br. było przeprowadzone postępowanie na dostawę żwiru, 

kruszywa, wyłoniono wykonawcę na naprawę cząstkowych ulic miasta 

Targowej, Placu Kościuszki. Wyłoniony jest wykonawca na równiarkę dróg. 

Jeśli chodzi o remont dróg równiarką najlepszym terminem jest druga połowa 

kwietnia i początek maja.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej wystąpiła z problemem do p. A. 

Przyborka, że miała prośbę od mieszkańca p. Szymańczyka o dostarczenie 

kruszywa i wyrównania równiarką ul. Wschodniej. Pan Przyborek 

odpowiedział, że na  pismo p. Szymańczyka została udzielona odpowiedź.  

Pani Tatiana Dąbrowska sołtys wsi Rokitnica zgłosiła problem wytyczenia drogi 

gminnej. Pan Burmistrz odpowiedział, że droga będzie wytyczona.  
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Pani Małgorzata Iwanicka sołtys wsi Świdrygały prosiła o wytyczenie drogi 

gminnej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w miarę możliwości pozyskiwania środków 

wszystkie zadania będą realizowane. 

Pani Stefania Wąsik sołtys wsi Wólka Ligęzowska zgłosiła problem naprawy 

dróg powiatowych. Pan Burmistrz wyjaśnił, że nasz region dróg gminnych przez 

wiele lat był zaniedbany. Część dróg powiatowych jest nie remontowana. Na 

dzień dzisiejszy z dyrektorem Powiatowym Zarządu Dróg wspólnie ustalone 

zostanie, że w pierwszej kolejności nastąpi oczyszczanie rowów, wycięcie 

krzewów i drzew uschniętych przy drogach. Podkreślił, że w miarę możliwości 

zostanie wyremontowany częściowy odcinek drogi powiatowej w kierunku 

Drzewicy. 

Pani Barbara Kowalska radna Powiatu Grójeckiego przekazała informacje o 

dokonywaniu zmiany kwot wydatków planowanych na wydatki związane z 

realizacją zadań z zakresu modernizacja dróg powiatowych. Zaplanowano 

modernizację dróg powiatowych Roszkowa Wola – Łęgonice - Domaniewice.  

Pan Jacek Zwardoń sołtys wsi Wola Pobiedzińska prosił o naprawę zapadniętej  

nawierzchni drogi (naprzeciw skarpy), zapadnięcie drogi spowoduje brak 

przejazdu. 

Pan Marcin Wójcik sołtys wsi Gostomia zgłosił prośbę o naprawę drogi 

powiatowej, na której jest mostek, który uległ zniszczeniu.   

Pan Burmistrz dodał, że z wnioskami się zapoznał, zostaną przedstawione i 

omówione w Starostwie Powiatowym.  

Poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na remont drogi od ul. 1-Maja 

do Bogudzięki. 

- w dniu 12 marca wraz z Przewodniczącym Rady uczestniczył w szkoleniu w 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Radomiu.  

- w dniu 16 marca odbyło się spotkanie Wójtów, Burmistrzów z Wojewodą 

Mazowieckim, dotyczyło projektów inwestycji  w województwie mazowieckim 

głównie w dziedzinie kolejnictwa, bezpieczeństwa na drogach.  

- w dniu 17 marca omówienie zaleceń i nieścisłości w sprawie wykonania 

budynku kulturalno – społecznego.  

- odbyło się spotkanie gospodarstw agroturystycznych właściciela miejscowości 

Domaniewic, ,,Dworku nad Pilicą” w Nowym Mieście nad Pilicą. Właściciele 

gospodarstwa agroturystycznego Domaniewic zainteresowani są wytyczeniem 

ścieżki rowerowej, a właściciel ,,Dworku nad Pilicą,,   zobligowany jest poprzez 

realizację projektu do oznaczeń i opisania takiej ścieżki.  

- w dniu 18 marca uczestniczył w uroczystościach Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Nowym Mieście nad Pilicą w konkursie gastronomicznym.  

-  pan Burmistrz poinformował, że  uczestniczył wraz Przewodniczącym Rady w 

posiedzeniu Rady Społecznej w SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą. W 

trakcie posiedzenia Starosta Powiatu zapoznał z decyzją odwołującą obecnego 

dyrektora z tej funkcji.  
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- w dniu 20-21 marca odbył się wyjazd czteroosobowy do Niemiec, aby 

uzgodnić warunki pobytu w trakcie tegorocznych obchodów Dni Nowych Miast, 

które odbędą się we wrześniu oraz przyszłorocznego spotkania Nowych Miast. 

Przyszłoroczne spotkanie miałoby się odbyć w Nowym Mieście. Jak były 

przygotowywane przez władze samorządowe minionej kadencji świadczy fakt, 

że prawie od roku pisma kierowane do Urzędu, od komitetu organizacyjnego nie 

były tłumaczone. Natomiast na spotkaniu z organizatorami uzyskano informacje 

o braku problemu w zabezpieczeniu bazy hotelowej, wyposażeniu terenów 

campingowych. Spotkanie Nowych Miast odbędzie się w 2018 roku.  

Odbyło się  spotkanie z Wicemarszałkiem Senatu RP oraz biskupem diecezji 

Radomskiej, wynikiem rozmów była propozycja przyjęcia przez naszą gminę 

grupy z ościennych europejskich miast z okazji organizowanego Światowego 

Kongresu Młodzieży w Krakowie, który odbędzie się w przyszłym roku.  

 

 PKT 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poprosił p. Dorotę 

Gala Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą o 

przedstawienie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą za 2014 rok.  

Głos zabrała Przewodnicząca Miejsko - Gminnej Komisji Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych p. Marta Gonta-Głowacka, poinformowała, że na 

posiedzeniu członkowie Komisji przeanalizowali wydatki Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2014 rok. Po szczegółowej 

analizie stwierdzono, że radni minionej kadencji akceptując niektóre wydatki 

przyzwalali na tzw. rozdawnictwo pieniężne, które nie ma nic wspólnego 

z powyższymi celami według ustawy. W tym przypadku nie została zachowana 

dyscyplina finansowa. Pani Przewodnicząca przytoczyła dla porównania 

wydatkowane kwoty np. z rozdziału przeciwdziałania alkoholizmu zakupiono 

torby bawełniane –Nowe Miasta w Europie za kwotę 15 805,50zł. na której brak 

jest hasła przeciwdziałania alkoholizmowi. Kolejnym było sfinansowanie 

inscenizacji historycznej za kwotę 20 000zł., wynajem dekoracji świątecznej- 

bombka za kwotę 18 400zł., zakup ozdób choinkowych za kwotę 13 483,39zł. 

Wydatki przytoczone mają się w złej proporcji do organizowania koloni dla 

dzieci. W porównaniu do podanych liczb pobyt dzieci na koloniach opiewał na 

kwotę 1 700zł. Dodała, że radni minionej kadencji zaakceptowali tego rodzaju 

działania. Komisja wyraziła niezadowolenie z formy opisywania dokumentacji 

przykładem była usługa - występu Zespołu Pieśni i Tańca podczas Sobótki. 

Prosiła o zapoznanie się z ustawą o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Komisja 

stwierdziła, że tego rodzaju wydatki spowodowały okradanie dzieci, młodzieży i 

osób dorosłych z tego co można byłoby im zaoferować. Prosiła, aby radni 

obecnej kadencji nie wyrażali przyzwolenia na tego typu sytuacji, aby środki 

były wydatkowane zgodnie z ich przeznaczeniem.  
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Przewodnicząca Osiedla nr 1 p. Helena Pardej zwróciła się z zapytaniem do 

Pełnomocnika Burmistrza, czy wydatki przychody tej komisji podlegają kontroli 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  Porównała wydatki do budżetu domowego, 

które mogą być właściwie lub nie wydatkowane. Jeżeli podlegają wydatki 

kontroli to dogłębnie zostaną skontrolowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową i odpowiednie wnioski i ocena zostanie wydana. Pani 

przewodnicząca Komisji stwierdziła, że nie należy porównywać środków 

budżetu domowego do funduszy społecznych. Zapewniła, że w obecnej kadencji 

środki będą wydatkowane zgodnie z literą prawa.  

Głos zabrała p. Skarbnik w kwestii kontroli przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową gospodarowanie tymi środkami są szczegółowo sprawdzane i 

oceniane. Niewykorzystane środki nie mogą być przeznaczone na inny cel mogą 

być przenoszone na następny rok budżetowy w celu realizacji tych zadań.  

Przystąpiono do głosowania Sprawozdania z działalności Gminnej 

Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Pełnomocnika 

Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 2014 rok. W głosowaniu 

za 4 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw 9, wstrzymało się 1. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5      do niniejszego protokołu.  

 

Następnie głos zabrał Kierownik Posterunku Policji p. Janusz Bogdański, 

który przekazał informacje, że na terenie gminy działają grupy przestępcze innej 

narodowości oferując, sprzedaż złej jakości podrobionej biżuterii w zamian za 

udzieloną pomoc w sytuacji jak brak paliwa dla pojazdu. Prosił o zgłaszanie 

telefoniczne zaistniałego zdarzenia. Poinformował, że na terenie gminy w 

ostatnim okresie czasu nie odnotowano żadnego wypadku drogowego. Prosił o 

oświetlenie pojazdów w porach wieczorowych. Zaapelował o nie pozostawianie 

domostw bez opieki.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do p. Kierownika. Pan Burmistrz 

w imieniu mieszkańców prosił o częstrze patrole miasta i okolicy. Pan 

Kierownik odpowiedział, że w godzinach popłudniowych posterunek policji 

dysponuje jednym pojazdem służbowym i patrolem dwuosobowym, służącym 

głównie do interwencji. Następnie, że otrzymał pismo od mieszkańców 

dotyczących popełniania przestępstw na terenie osiedla sady. Dodał, że nie 

odnotowano popełnionych przestępstw.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej.  

 

PKT 6 

Głos zabrała p. Barbara Kowalska radna Powiatu Grójeckiego. Nawiązała 

do wypowiedzi p. Burmistrza odnośnie Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Nowym Mieście nad Pilicą. Dokonano wizyty w szkole. W 
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miarę możliwości Starostwo Powiatowe będzie wspierało finansowo szkołę. 

Następnie pani radna poinformowała, o powołaniu nowego składu osobowego 

Rady Społecznej SP ZOZ Nowe Miasto. Podziękowała władzom 

samorządowym za zapraszanie uczestniczenia w obradach sesji i złożyła 

życzenia obecnym z okazji  zbliżających się Świąt Wielkanocnych. Pan 

Przewodniczący Rady dodał, że na uczestniczenie w obradach sesji zapraszani 

są wszyscy Radni Powiatowi. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, 

że do Biura Rady wpłynęła korespondencja:  

-od p. Laudych w kwestii wyjaśnienia problemów z Wspólnotą Gruntową wsi 

Wola Pobiedzińska.  

- od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Tomaszowskiej prezesa p. Wojtarka 

dotycząca inwestycji związanej z udrożnieniem studzienki. 

- wniosek od p. K. Srebrzyńskiego.  

Większość korespondencji są to wnioski budżetu, kierowana do Burmistrza i 

do wiadomości Radnych Rady Miejskiej.  

- od mieszkańców wsi Wólka Magierowa dotyczące konieczności remontu 

drogi.  

- od Przewodniczącej Osiedla Nr 2 p. Karoliny Lewandowskiej dotyczące 

konieczności podjęcia inwestycji na tym terenie.  

- pismo dotyczące tworzenia obwodów wyborczych do głosowania.  

- oferty  szkolenia, 

- pismo od Zarządu Ogniska Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej 

,,Pilicą Nowe Miasto” w kwestii podjęcia uchwały dotyczącej zatwierdzenia 

Regulaminu Stadionu Miejskiego.  

Zapraszał obecnych sołtysów, mieszkańców do uczestniczenia w posiedzeniach 

Komisji. Prosił o zgłaszanie problemów i uwag do Biura Rady pod numerem 

533 047 822.   

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

uczestniczył w większości uroczystościach i spotkaniach z p. Burmistrzem. Do 

Biura Rady wniesiono wiele  uwag mieszkańców w kwestii błędnych zapisów w 

planie zagospodarowania przestrzennego. Pan Przewodniczący Rady 

poinformował o rozpoczęciu pracy w planie  zagospodarowania przestrzennego. 

Wnoszone uwagi do zapisu w planie   dotyczą zaszłości kilkuletnich, 

sprowadzają się do kwestii banalnych, które powodują blokowanie inwestycji. 

W związku z tym,  Wydział Budownictwa ze Starostwa Powiatowego w Grójcu 

nie wydaje pozwoleń na budowę. Pan Przewodniczący prosił o przekazywanie 

mieszkańcom naszej Gminy, aby zgłaszali się ze swoimi problemami 

budowlanymi   w formie pisemnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych o następujących 

sprawach:  

- Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wydziału Budownictwa, ze 

Starostwa Powiatowego w Grójcu. 
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- Poinformował, że w dniu 31 maja br. Dni Honorackie będą połączone z 25 – 

leciem Samorządu Terytorialnego. Trwają spotkania w kwestii opracowania 

programu. 

 

PKT 7a 

 Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie przyznawania nagród Burmistrza Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/27/2015.  Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Poinformował, że Radni otrzymali załącznik do niniejszej uchwały tj, 

Regulamin. Nagroda może być przyznawana w wysokości od 500zł. do 3000zł.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał jakie środki mają być przeznaczone na 

przyznawanie nagrody. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator środki 

zabezpieczone są w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

 

PKT 7b 

 Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie wyróżnień i nagród za wysokie wyniki szkoleniowe i 

osiągnięcia w działalności sportowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/28/2015 Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7c 

 Przewodniczący Rady – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

oraz załączniki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/29/2015   Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7d 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 
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Pilicą na lata 2015 – 2020. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła załączniki do 

niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/30/2015    Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7e 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Nowym 

Mieście nad Pilicą.   

Przewodniczący Rady odczytał szczegółowo treść pisma od TKKF Nowe 

Miasto nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/31/2015     

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7f 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/32/2015       

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

  

PKT 7g 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2014r do budżetu 

Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/33/2015         

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 PKT 7h 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie utworzenia obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 
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przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/34/2015           

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7i 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej im. 

Natalii Nitosławskiej przy ul. Bielińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/35/2015             

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7j 

 Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do  projektu uchwały w 

sprawie  funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016. Prosił o zabranie głosu 

w dyskusji.  

 Poprosił o rozdanie  obecnym na sali sołtysom  materiały dotyczące 

przykładowych zestawień wydatków w ramach funduszu sołeckiego.  

Przewodniczący Rady prosił o zapoznanie się z materiałami. Cały cykl 

rozliczania odbywać się będzie w tut. Urzędzie. Dodał, że radni otrzymali  

przygotowane dwie uchwały w sprawie utworzenia funduszu sołeckiego. 

Stosowana uchwała zostanie podjęta podczas dzisiejszych obrad. 

Przewodniczący dodał, że uczestniczył z p. Burmistrzem w spotkaniach z 

sołtysami. Sołtysi zgłaszali swoje uwagi i spostrzeżenia dotyczące funduszu 

sołeckiego. Do Biura Rady wpłynęły informacje od sołtysów w sprawie 

wyrażenia/ nie wyrażenia utworzenia funduszu sołeckiego. 

Głos zabrał p. Marian Dziedzic, który przypomniał, że w okresie trzech lat  

namawiał do utworzenia funduszu sołeckiego. Fundusz sołecki nie zmusza 

sołectwa do podjęcia funduszy. Natomiast sołectwa, które wyrażają zgodę na 

utworzenie funduszu będą dysponować środkami z budżetu na realizację 

swoich zadań.  

Radna Iwona Lepa zaproponowała, aby to sołtysi zadecydowali o wyborze 

funduszu, aby kolejno według listy obecności sołtysów wyrazili swoją opinię i 

mieszkańców.  

Pani Małgorzata Iwanicka sołtys wsi Świdrygały zapytała czy środki, które  

otrzyma dane sołectwo w ramach funduszu sołeckiego  to są dodatkowe środki 

czy to są środki, którymi może dysponować tylko dane sołectwo w danym roku 

budżetowym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że to są środki zabezpieczone w budżecie 

gminy o których wspomniał p. M. Dziedzic,  sołectwo może otrzymać zgodnie 

z intencją Rady i p. Burmistrza  na realizację swoich zadań.   

Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie p. Skarbnik. Pani Skarbnik 

poinformowała, że wyodrębnienie  środków w ramach tego funduszu nie 
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będzie przeszkadzało w jakiś sposób gminie, które do tej pory realizuje gmina 

w ramach obowiązków. Jeżeli chodzi o korzyści Gminy jakie by mogła 

uzyskać z tego tytułu jest to również refundacja poniesionych wydatków w 

ramach tego funduszu sołeckiego. Fundusz sołecki planowany na 2016 rok i 

jego realizacja w tym roku, natomiast zwrot z budżetu państwa w ramach 

refundacji nastąpi w 2017 roku. Bazując na tych danych, które mamy obrane 

jeżeli nasza kwota bazowa wynosi ok. 2582zł. w stosunku do kwoty bazowej 

krajowej na 2014 rok, która wynosi 2768zł., a więc nasza kwota bazowa jest 

niższa, więc gmina ma możliwość otrzymania w formie refundacji 40% 

poniesionych wydatków w ramach tego funduszu w tej chwili jest to kwota 

korzystna. Kwoty, które zostaną wyliczone do końca lipca zgodnie z 

harmonogramem będzie to porównywalna kwota.  

Pan Burmistrz stwierdził, że pewna korzyść wystąpi dla gminy, ale i dla 

sołectw.  Wnioski wpływają, o których decydują Radni kierując się środkami w 

budżecie. Wiele inwestycji nie jest realizowane ze względu na brak środków. 

Sołectwo w takim przypadku będzie mogło bez ograniczeń zadecydować o 

realizacji swoich priorytetowych zadań otrzymując dodatkowe brakujące 

środki. Zapewnił, że w miarę możliwości  w przyszłym roku budżetowym  

wnioski  będą realizowane.  

Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba zapytał, czy z funduszu  

sołeckiego mogą skorzystać osiedla. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że jak sama 

nazwa wskazuje  tylko sołectwa.  

Przystąpiono do głosowania bez udziału Przewodniczących osiedla. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z sołtysów jest za   utworzeniem funduszu 

sołeckiego. W głosowaniu za 23 sołectwa. Przewodniczący Rady sołtysom za 

przyjęcie funduszu.  

Pan Marian Dziedzic odniósł się do zapytania Przewodniczącego Osiedla p. Z. 

Loby możliwości skorzystania z środków  funduszu sołeckiego. Zaznaczył, że 

jest możliwość  dokonania zapisu w Statucie o powołaniu inicjatywy 

obywatelskiej, która ma podobne zastosowanie jak fundusz sołecki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w sprawie 

 funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/36/2015              

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7k 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej sp. z o. o. w Grójcu w przedmiocie budynku dworca 

autobusowego.    
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Pan Burmistrz przypomniał, że wielokrotnie przedmiotem obrad była 

poruszana kwestia dworca autobusowego. Na dzień dzisiejszy najważniejsze 

jest udostępnienie mieszkańcom  korzystania z poczekalni i sanitariatów 

budynku. Pan Burmistrz wyjaśnił, że  w związku z toczącymi się sprawami 

sadowymi Burmistrz może wyrazić zgodę na zawarcie ugody sądowej z 

Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej sp. z o. o. w Grójcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VII/37/2015               

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

  

PKT 7l 

  Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie   zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli prawidłowości przekazania 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą panią Barbarę 

Gąsiorowską gruntów na budowę obwodnicy Nowe Miasto nad Pilicą rozliczeń 

finansowych związanych z odszkodowaniem za grunty Gminy przeznaczone na 

ten cel.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. W głosowaniu za – 10 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 4 uchwalono uchwałę Nr VII/38/2015                 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły 

interpelacje i zapytania. Zwrócił się z zapytaniem czy są interpelacje i 

zapytania. 

 Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś wystąpiła z zapytaniem   do  

radnych , którzy się wstrzymali w głosowaniu nad przyjęciem zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli prawidłowości przekazania Burmistrza minionej kadencji  

gruntów na budowę obwodnicy miasta. Zapytała czy radni nie chcą 

wyjaśnienia tej sprawy ?. Jeżeli te pieniądze zostaną wyegzekwowane to może 

zrujnować  niewielki budżet naszej gminy. Nie pomogą  starania Gminy o 

udzielenie dotacji, gdyż jej nie   otrzymamy. Wiceprzewodnicząca Rady 

podkreśliła, żeby jej wystąpienie nie było odbierane jako polityczne. My 

jesteśmy samorządowcami i mamy działać dla dobra naszej gminy i wyjaśniać 

nieprawidłowości w tej gminie jakie miały miejsce. Jeśli takie były to mamy 

większe rozeznanie. Zarzuca nam się, że działamy politycznie, z ,,pazerstwa”, 

że ktoś wygrał, że ktoś przegrał nie jest to, żadna zemsta jest to porostu, 

działanie, żeby w tej Gminie było normalnie, uczciwie, przejrzyście. Zwróciła 

uwagę,  obrady sesji są nagrywane, dokumenty dostępne  do wglądu dla 

mieszkańców. Wszystkie zgłaszane problemy nurtujące mieszkańców 

wyjaśniane. Następnie Wiceprzewodnicząca Rady odniosła się do wystąpień  
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pracowników Urzędu  przerażającym jest jakość wykonywanych inwestycji. 

Cóż z tego, że nowo wybudowany budynek przy Urzędzie na zewnątrz jest z  

estetycznym zegarem, Herbem Gminy skoro w  wewnątrz budynku brak pieca, 

który zaginął, zła jakość wykonanych drzwi. Nie można tolerować takiej 

nieodpowiedzialności. Należy o wszystkim mówić. Kolejnym są absurdy w 

planie zagospodarowania przestrzennego, które utrudniają przedsiębiorcom 

rozwój swoich przedsięwzięć. Plan Zagospodarowania jest priorytetem i 

podstawą w tej Gminie, żeby mogła się rozwijać. Następnie odniosła swoje 

uwagi do  problemu celowości wydatków o których w swoim wystąpieniu 

przedstawiła p. Marta Gonta – Głowacka. Zwróciła się z zapytaniem do p. 

Burmistrza jaki był całkowity koszt utrzymania Asystenta Burmistrza minionej 

kadencji, prosiła o pisemne udzielenie odpowiedzi.  

 

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącej Rady p. 

Elżbiety Zaraś.  Głównym zadaniem samorządu  jest zapewnienie poprawy 

życia mieszkańców na naszym terenie. Dodał, że przeprowadzenie kontroli 

prawidłowości przekazania przez Burmistrza  panią Barbarę Gąsiorowską 

gruntów na budowę obwodnicy miasta oraz rozliczeń finansowych związanych 

z odszkodowaniem za grunty Gminy przeznaczone na ten cel, pozwoli na 

podjęcie stosowanych decyzji.  Gmina nie ma zaplanowanej w budżecie kwoty, 

którą musiałaby zwrócić. Rozumie, że radni minionej kadencji, być może nie 

byli zorientowani i tylko tak można to działanie tłumaczyć. Niech mieszkańcy 

sami sobie wytłumaczą na własny sposób czy było to zasadne, kto taką decyzje 

podjął i czy to było dla dobra mieszkańców. Przechodząc do drugiej części 

wypowiedzi Wiceprzewodniczącej odpowiedź dotycząca kosztów utrzymania 

Asystenta Burmistrza zostanie udzielona pisemnie bądź na kolejnym 

posiedzeniu sesji Rady.  

 

Następnie głos zabrał Mirosław Bors odniósł się zapytania  

Wiceprzewodniczącej Rady.  Stwierdził, że radni głosowali według zasad 

demokracji. Nie blokujemy, aby wyjaśnić tę sprawę. Dodał, że na dzień 

dzisiejszy nie zna treści pisma  z podpisem byłej Burmistrz. 

Radny Tadeusz Jędryka zaznaczył, że w minionej kadencji nie był zapoznany z 

przekazaniem kwoty związanych z odszkodowaniem za grunty Gminy 

przeznaczone na budowę obwodnicy. Przypomniał, że Radni podjęli uchwałę 

dotyczącą, że Burmistrz nie może podejmować umowy bez aprobaty Rady na 

większą kwotę  niż 50 000zł.  Nie wie dlaczego została podjęta taka decyzja.  

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rewizyjna po przeprowadzeniu 

kontroli wyjaśni wiele nurtujących wątków i przedstawi stanowisko w tej 

sprawie o czym zostaniemy poinformowani.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej, zapytała kto jest 

odpowiedzialny za opiekę na boisku. Młodzież po zajęciach sportowych skacze 

po ławkach na boisku, nie zamyka furtki.  
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Pan Burmistrz wyjaśnił, że w roku bieżącym, aby usprawnić opiekę nad 

boiskiem Orlik zatrudnionych jest czterech opiekunów boiska. Opiekunowie 

pracują według harmonogramu. W dniu o którym wspomniała p. 

Przewodnicząca opiekunowie byli na terenie boiska. Nie zauważył, aby była 

źle sprawowana opieka. Na dzień dzisiejszy będą utrudnienia, ponieważ 

prowadzona jest budowa na stadionie i dzieci, nie powinny tam przebywać. Pan 

Burmistrz zapewnił, że nauczyciele wychowania fizycznego zostaną 

poinformowani o zapewnieniu odpowiedniego zachowania dzieci na boisku.  

 

PKT 9 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Jacek Zwardoń złożył wniosek o dodatkowe 

oświetlenie wsi. Wniosek stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Osiedla Nr 3 p. Zbigniew Loba wnioskował o dokonanie 

przeglądów i konserwację urządzeń oraz uzupełnienie i wymianę piasku na 

placu zabaw.  

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej wnioskowała o wymianę i  

uzupełnienie piasku na placu zabaw. 

Sołtys wsi Bieliny p. Elżbieta Bors wnioskowała o ponaglenie drogowców, 

żeby  uzupełniali ubytki w drogach. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że otrzymał informacje, iż do maja br. zostaną 

uzupełniane ubytki.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokółu. 

 

 

 

 Protokółowała       Przewodniczył `  

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

Marzena Białas        mgr. Tomasz Pietrucha  

 

 


